
Til Kulturudvalget. 

 

                           Jeg har igennem længere tid undret mig over reklameblokkene i TV, jeg syntes der er 

temmelig mange reklamer for spil, (gambling) det er som om at vi alle skal overgive os og løbe risikoen for 

at blive ludomaner, kunne man ikke regulere det, ligesom med rygning, tobaks reklamer er da vist helt 

forbudt !! - skrive at der er risiko for afhængighed, og ja helst så jeg at det blev helt forbudt at lave 

reklamer for spil, men det skal måske være en overgangsfase !.  
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